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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Het gebruik van elektrisch aangedreven fietsen neemt explosief toe. Alleen al in 2020 werden er

547.000 nieuwe e-bikes verkocht en nam het aandeel van elektrische fietsen toe tot meer dan 50%

van alle verkochte fietsen. Met deze explosieve groei neemt ook de behoefte aan oplaadpunten

onderweg toe, net zoals dit het geval is met oplaadpalen voor elektrische auto's. Ook zijn fietsers

benieuwd waar oplaadpunten zich bevinden zodat ze, indien nodig, hun fietsen daar kunnen opladen.

ln onze optiek zouden extra laadpunten tevens bijdragen aan een meer fietsvriendelijke gemeente die

Roosendaal wil zijn.

De fractie van de VLP heeft enkele vragen hierover:

1. Bent u op de hoogte van het explosief gestegen gebruik van de e-bike?

2. Deelt u onze mening dat laadpunten bijdragen aan het fietsvriendelijker maken van onze

gemeente? Graag een toelichting.

3. Zijn er binnen onze gemeente, voor zover bij u bekend, oplaadpunten voor deze fietsen welke

door iedereen en altijd te gebruiken ziin? Graag een toelichting.

4. Bent u bereid te faciliteren in extra oplaadpunten voor elektrische fietsen in onze openbare

ruimte, bij voorkeur aan druk bereden fietsroutes? Graag een toelichting.

5. Bent u bereid, mogelijk met behulp van WV-Roosendaal, in kaart te brengen waar laadpunten

zich bevinden en, indien mogelijk, dit ook te vermelden op de diverse fietskaarten die in omloop zijn

en in apps van bijvoorbeeld de WV en/of de gemeente?

Een aantal horecagelegenheden voorziet al in oplaadpunten. Tijdens het opladen kan de fietser dan

even rusten en een drankje nuttigen. Een win-win-situatie dus. Zowel de ondernemer als de fietser

worden gelijktijdig "bediend".

6. Bent u bereid ook bij horecagelegenheden de aanleg van fietslaadpunten verder te motiveren en

te stimuleren en zo ja, hoe? Graag een toelichting.

Namens de fractie van VLP,
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1- Ja.

2- Ja, het maakt fietsen, en dus fietslocaties, voor een grotere groep toegankelijker.

3- Ja, er zijn al een aantal (semi) openbare oplaadpunten voor fietsen binnen onze gemeente

VVV Roosendaal, Markt 71, Roosendaal
Fietsenstalling Roselaar, Laan van Brabant 1, Roosendaal
De Hazelaar eten & drinken, Moerstraatseweg 15, Heerle
Pannekoekenbakker Heerle, Bergsebaan 71, Heerle
Brasserie Lodge Visdonk, Rozenvendreef 2, Roosendaal
De Landerije, Rucphensebaan 77, Roosendaal
Scoofie, Gasfe/sewe g 1 47, Roosendaal
Café Tivoli, Kerkplein 6, Nispen
B&B Ouwerveldezicht, Schouwenbaan 10, Wouwse Plantage
Eetcafé de Pin, Schouwenbaan 4, Wouwse Plantage
Eetcafé In den Veehandel, Markt 30, Wouw
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4- Ja, wijzijn bereid mee te denken met (horeca) zaken, op o.a. druk bereden fietsroutes die graag
een laadpunt willen faciliteren.

5- Ja. De lijst met laadpunten in vraag 3 komt vanuit VW-Roosendaal. We kunnen in overleg gaan
met WV-Roosendaalom deze punten op een kaart of in een app te krijgen.

6- Ja, zie antwoord op vraag 4.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van
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